

Important Information – Global Procurement Controls for spend between EUR 10k - 100k – NOT Registered for Risk Assessment Supplier in our systems.



This communication has been made available to all not officially registered Third Party Suppliers of Deutsche Bank

The German version follows the English text / Die deutsche Version folgt auf den englischen Text.

Dear Deutsche Bank Supplier,

The Deutsche Bank Third Party Risk Management Policy was revised in November 2022 which provides guidance on the process of identifying, managing, and monitoring the risks associated with Third Party relationships in line with the TPRM Policy.

In August 2023 Global Procurement implemented a new End to End process for PR spend >EUR 100k p.a., Demanding a risk assessed contract with the respective third Party for the above threshold.

[What is changing on April 14th, 2025?](#)

By 14th April 2025 we will extend the above controls to spend between EUR 10k-100k p.a.

A risk assessed contract will be required for all services (commodities) during the PR process that are in scope of our regulatory requirements.

[How will this impact you as a supplier of Deutsche Bank?](#)

To enable ordering of services going forward it is essential that,

- a) a risk assessed transactable contract is negotiated and available,
- b) and to enable the Risk Assessment, the supplier must have completed the official Vendor Registration process.

You are receiving this communication because not all newly impacted Suppliers are listed as “Registered for Risk Assessment” in our systems, which requires a dedicated supplier registration completion.

Important: To close this gap the DB Supplier Onboarding Team will contact the impacted suppliers and it is key that you support us in finalizing this important activity.

Please address any questions you might have to this team.

Regards

Deutsche Bank AG
COO Global Procurement

Sehr geehrte Deutsche Bank Lieferanten,

Sehr geehrte Deutsche Bank Lieferanten,

im November 2022 wurde die Deutsche Bank Third Party Risk Management Policy angepasst. Diese stellt einen Rahmen zum Identifizieren, Verwalten und Überwachen von Drittanbieterrisiken da, um die TPRM Policy umzusetzen.

Global Procurement hat im August 2023 einen neuen End-to-End-Prozess für Bestellanforderungen (PR) mit Ausgaben über 100k p.a. implementiert, welcher einen risikoüberprüften Vertrag mit der entsprechenden Drittpartei erfordert, wenn die Ausgaben über dieser Grenze liegen.

[Was ändert sich ab dem 14. April 2025?](#)

Ab dem 14. April 2025, werden wir die Kontrollen auf Ausgaben zwischen EUR 10k-100k p.a. ausweiten.

Für jegliche Art von Service (Warengruppen/ Commodities) wird während des PR-Prozesses ein risikoüberprüfter Vertrag benötigt, wenn der entsprechende Service von den regulatorischen Anforderungen betroffen ist.

[Wie betrifft Sie das als Lieferant der Deutschen Bank?](#)

Um das Bestellen von Services weiterhin zu ermöglichen ist es essenziell, dass

- a) ein risikoüberprüfter Vertrag mit "Transactable" Status vorliegt und verhandelt ist
- b) und, um eine Risikoüberprüfung zu ermöglichen, der Lieferant den offiziellen Registrierungsprozess (Vendor Registration Process) abgeschlossen hat

Sie erhalten diese Kommunikation, weil zu diesem Zeitpunkt nicht alle davon betroffenen Lieferanten in unserem System als „risikoüberprüfter Lieferant“ gelistet sind, dies erfordert einen separaten Registrierungsprozess.

Wichtig: Um dies zu ermöglichen wird das Supplier Onboarding Team eine offizielle Registrierungsanfrage erhalten. Bitte unterstützen Sie uns bei dieser wichtigen Aufgabe.

Bei Fragen wenden Sie sich bitte an dieses Team.

Viele Grüße

Deutsche Bank AG
COO Global Procurement